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Folketingets Finansudvalg 

Christiansborg 

11. juli 2022 

Svar på Finansudvalgets spørgsmål nr. 392 (Alm. del) af 1. juli 

2022 stillet efter ønske fra Peter Skaarup (UFG) 

Spørgsmål 

Vil ministeren oplyse, hvor mange offentlige institutioner og selskaber der har valgt 
at benytte bestemmelserne i aktstykke 114 (folketingsåret 2019-20) om at statens 
institutioner i forbindelse med indkøb af varer og tjenesteydelser kan fravige bud-
getvejledningens punkt 2.2.3 som følge af covid-19, og i øvrigt oplyse om bestem-
melserne i aktstykket også er gældende for selskaber, hvor staten har en mindre 
ejerandel, f.eks. Postnord, og selskaber med fuldt statsligt ejerskab, f.eks. DSB? Mi-
nisteren bedes endvidere oplyse, om aktstykkets bestemmelser giver de offentlige 
institutioner adgang til at udskyde leveringsfrister på grund af covid-19, herunder 
også overfor vindere af offentlige udbud, og om bestemmelserne finder anvendelse, 
såfremt en forsinkelse, der skyldes covid-19, kan henføres til tiden før bestemmel-
sernes udløb. 

 

Svar 

Det er desværre ikke muligt at udarbejde et svar inden for svarfristen. Det ende-

lige svar forventes oversendt ultimo august.  

Med venlig hilsen 

Nicolai Wammen 
Finansminister 
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